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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
VINTAROVCI 50 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

 

Štev.: 900-4/2015-5R 

Datum: 23. 02. 2015 

 

Z A P I S N I K 

 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v petek, dne 20. 2. 2015 ob 17.00 

uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Nada Zupanič, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Žiga Volgemut, Urša Zver, Silvester Horvat in Elizabeta Fras. 

 

Upravičeno odstotni:   Robert Arnuš 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Simona Lacko – predsednica NO, Boštjan 

Brezovnik – Inštitut za lokalno samouprave in javna naročila Maribor, Darinka Ratajc, Sonja 

Mahorič, Metka Kajzer in Nina Lozinšek. 

 

 Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Milan Kuri, na prejšnji seji sem postavil vprašanje, glede nezdružljivosti funkcije podžupana 

in člana nadzornega sveta v podjetju Gradnje Destrnik d.o.o. in če ste v zvezi s tem že prejeli 

kakšno razlago. 

 

Župan, prejeli smo mnenje Komisije za preprečevanje korupcije in teče postopek odpoklica, 

tako da bomo to tudi na naslednji seji obravnavali.  

 

Nada Zupanič, dotaknila bi se mojih vprašanj pri sprejemu proračuna. Glede na tolmačenje, ki 

mi ga je dal Župan, da bi morala vložiti amandma je razlaga naslednja »na dopolnjen predlog 

proračuna in odlok o proračunu občine lahko člani občinskega sveta vložijo amandmaje v 

pisni obliki najkasneje tri dni pred sejo občinskega sveta. Vsak predlagatelj mora pri 

oblikovanju amandmaja iz prejšnjega odstavka upoštevati pravilo o ravnovesju med 

proračunskimi prejemki in izdatki in v obrazložitvi navesti, iz katere postavke proračuna se 

zagotovijo sredstva in za kakšen namen.«  Jaz nisem želela, da se prvotni tekst spremeni, 

ampak sem želela samo odgovore na zastavljena vprašanja, tako da nisem rabila vlagati 

amandmaja. 
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Župan, boste prejeli pisni  odgovor na vaša zastavljena vprašanja. 

 

Ker  člani občinskega sveta nimajo pripomb drugih pripomb, Župan zaključi razpravo. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta z dne 30. 01. 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 0 proti   

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne   

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Sklep o prenehanju javnega podjetja Gradnje Destrnik, javno podjetje za gradnjo in 

vzdrževanje d.o.o. po skrajšanem postopku 

5.  Odlok o spremembi Odloka o izdajateljstvu javnega glasila Občan 

6.  Razrešitev članice uredniškega odbora glasila Občan 

7.  Razrešitev člana nadzornega odbora Občine Destrnik 

8.  Seznanitev s sklepi sprejetimi na skupščini družbenikov Term Gaja d.o.o. in 

imenovanjem novega direktorja družbe 

9. Pobude in vprašanja 

10. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 0 proti 

 

Urša Zver prispela na sejo ob 17.10 uri. 

 

Ad. 4.  Sklep o prenehanju javnega podjetja Gradnje Destrnik, javno podjetje za 

gradnjo in vzdrževanje d.o.o. po skrajšanem postopku 

Župan, poslovanje podjetja Gradnje Destrnik je nekonkurenčno, saj ves svoj prihodek ustvari 

iz sredstev proračuna Občine Destrnik. Kot podjetje ni sposobno izvesti vseh nalog in del, ki 

jih ima določene v ustanovitvenem aktu, podjetje ni sposobno teh nalog izvajati na trgu, saj 

nima ne kadrovskega potenciala in ne materialnih zmožnosti. Po odtujitvi rovokopača, 

podjetje nima zraven tovornjaka in traktorja niti strojev za izkopavanje jarkov. Pomembno pa 

je, da podjetje nima možnosti, da bi ustvarilo toliko dodane vrednosti s 5 delavci, da pokrijejo 

plačo in prispevke za direktorja in tajništva z računovodstvom. Po opravljenih analizah smo 

ugotovili, da je smiselno menjati organizacijsko strukturo in spremembo javnega podjetja 

oziroma ukinitev javnega podjetja in ustanovitev režijskega obrata. Za občane, pa je 

najpomembnejše, da imajo odličen servis za vzdrževanje lokalnih in javnih poti, javnih 

površin, vzdrževanja javne razsvetljave in pokopališča. Predvidenih koncesij glede oskrbe s 
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pitno vodo in vzdrževanja kanalizacije pa ni nikoli do sedaj delovalo, tako kot bi moralo. Ne 

smemo pa pozabiti, da je podjetje v letih 2010 in 2011 pridelalo 160.000 EUR izgube in da je 

ostalo brez rovokopača. To izgubo bi bilo potrebno pokriti z dokapitalizacijo, v tem času pa 

občina nima teh sredstev, da bi lahko izvedla dokapitalizacijo, prav tako nimamo sredstev za 

nabavo ustreznih delovnih strojev. Predlagam, da sprejmemo predlagani sklep in javno 

podjetje zapremo in dajmo možnost ustanovitve režijskega obrata.  Firmo zapremo, osnovna 

sredstva prenesemo nazaj na občino, delavce prenesemo na občino v skladu s sistemizacijo, ki 

se pripravlja, problem je prenos dveh vodstvenih delavcev, saj v sistemizaciji nimamo 

planiranih prostim mest za ta dva delavca. Firme ne zapiramo zaradi nekvalitetnega dela, 

ampak zaradi samih stroškov, ki jih ustvarja podjetje. 

 

Župan, pa prosim poročevalca Boštjana Brezovnika za poročilo. 

 

Boštjan Brezovnik, na podlagi teh izhodišč, ki jih je povedal Župan, smo pripravili ustrezno 

zakonodajo za zaprtje podjetja. Javno podjetje je ena izmed oblik za izvajanje gospodarskih 

javnih služb. Javna podjetja so uspešna tam, kjer je prebivalcev okrog 100.000, predlagali 

smo, da bi to podjetje likvidirali po skrajšanem postopku, kar pomeni, da se vse obveznosti in 

premoženje prenese na Občino Destrnik. Režijski obrat se lahko ustanovi kot samostojna 

enota znotraj občinske uprave. Vzporedno z likvidacijo bo potrebno izvesti postopek 

prevzema vseh obveznosti in izpeljati postopek o morebitnem prenosu delavcev in izvesti 

postopek prenosa premoženja. Na koncu se podpiše notarsko overjena izjava, ko bodo seveda 

izpeljani vsi postopki. S tem sklepom boste pooblastili Župana, da bo lahko izvedel postopek 

za zaprtje podjetja. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Branko Horvat, glede javnega podjetja Gradnje Destrnik, ustanovljeno je bilo leta 2008, takrat 

je bila s tem zgrešena politika občine, saj smo na področju DDV-eja do sedaj izgubili okrog 

500.000 EUR. Če organiziramo režijski obrat, lahko letno privarčujemo okrog 80.000 EUR. 

 

Milan Kuri, mislim, da je ta zadeva medsebojno politično obračunavanje. Pri tem sklepu, se 

bom pri glasovanju vzdržal. Na tretji strani gradiva, pod obrazložitvijo, drugi odstavek govori 

naslednje: »prenehanje družbe po skrajšanem postopku je urejeno v 425. in 429. členu ZGD. 

V skladu z določili 425. člena ZGD lahko družba preneha po skrajšanem postopu brez 

likvidacije, če vse delničarji predlagajo registrskemu organu izbris družbe iz registra brez 

likvidacije in predlogu predložijo sklep o prenehanju po skrajšanem postopku ter notarsko 

overjeno izjavo vseh delničarjev, da so poplačane vse obveznosti družbe, da so urejena vsa 

razmerja z delavci in da prevzemajo obveznost plačila morebitnih preostalih obveznosti 

družbe. Za navedene obveznosti so delničarji odgovorni solidarno z vsem svojim 

premoženjem.« Kot član občinskega sveta, ki predstavljam vse občane ne morem odločati o 

finančnih podatkih, ki ste jih navedli, če jih nisem videl. In na podlagi tega se ne morem 

odločati o nečem, česar nisem videl. 

 

Župan, kar se tiče poslovanja te firme, obvladovali ste Nadzorni svet, ki je zelo slabo prenašal 

podatke na Občinski svet. Na stranki pa mislim, da ste bili zelo dobro seznanjeni o poslovanju 

podjetja. Vprašanje je glede ekonomske upravičenosti, smisel javnega podjetja je, če ima 

občina več kot 100.000 prebivalcev. 

 

Boštjan Brezovnik, po sprejemu tega sklepa, boste morali o tem še sprejeti druge pomembne 

odločitve. Podjetje bo moralo pripraviti zaključni račun na dan 31.12.2014. Župan vam bo 

moral na eni izmed naslednjih sej predložiti v sprejem kadrovski načrt, ki je sestavni del 
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proračuna. Obravnavali boste zaključno poročilo podjetja in sprejeli tudi novi proračun v 

katerem bodo zajete vse obveznosti. 

 

Nada Zupanič, relacijo med Gradnjami in občino ni tekla normalno. Z odstopom predsednika 

Nadzornega sveta g. Slukana je bilo govora, da sodelovanje med občino in Gradnjami ni teklo 

normalo. Na terenu, pa smo videli tudi zunanje izvajalce del. 

 

Župan, dela so bila dana zunanjim izvajalcev samo tam, kjer je bil potreben rovokopač. 

 

Elizabeta Fras, glasovala bom ZA. Ko smo prejeli predlog, da zapremo podjetje in 

ustanovimo režijski obrat. Sem šla na spletno stran AJPES-a in sem pogledala podatke o 

poslovanju za zadnje tri leta. v letu 2010 je podjetje imelo 61.000 EUR izgube, v letu 2011 

57.000 EUR izgube, v letu 2012 1.540 EUR dobička in v letu 2013 291 EUR dobička. Takšno 

podjetje je namenjano tistim občinam, ki imajo 100.000 prebivalcev, nas pa je 2.700 in je za 

nas to preveliko breme. Upam, da bomo tudi samo, kaj pripomogli k temu, da bomo preko 

vaških odborov naredili tudi sami kaj za vzdrževanje naših cest. 

 

Nada Zupanič, ali sta delavca, ki ostaneta brez zaposlitve, upravičena do odpravnine? 

 

Boštjan Brezovnik, v skladu z Zakonom o delovnih razmerjih je to odvisno od primera do 

primera. 

  

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejem se 

SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Sklep o prenehanju javnega podjetja Gradnje 

Destrnik, javno podjetje za gradnjo in vzdrževanje d.o.o., po skrajšanem postopku v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 7 za, 0 proti, 3 vzdržani 

 

Župan se je zahvalil g. Brezovniku za podano obrazložitev in udeležbo na današnji seji.  

 

Ad. 5.  Odlok o spremembi Odloka o izdajateljstvu javnega glasila Občan 

Župan na seji Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva smo že obravnavali to tematiko in 

sicer v okviru zmanjšanja sredstev na področju informiranja, ampak s tem ne želimo doseči, 

da ljudje ne bi bili informirani. Smo ena izmed redkih občin, ki takšno glasilo izdaja mesečno, 

predvsem ne na našem področju. Vem, da so ljudje po dolgem časovnem obdobju navajeni, da 

Občan prihaja redno na dom. Neko obdobje je ta časopis bil le za pranje perila. Časopis je 

namenjen za poročanje od delu v občini. Sam osebno sem pozdravil spremembo, ki je nastala 

kakšno leto nazaj. Saj je le-ta postal, kot informiranje za občane na drugi strani pa tudi kot 

priročnik. Jaz verjamem uredniku, da mu kakšni mesec primanjkuje gradiva za objavo. Da 

zmanjšamo število Občanov, da bi ga izdajali vsak drugi mesec in da bomo vsi morali nekaj 

primakniti in da to ne bo samo delo urednika in uredniškega odbora. Ob sprejemu proračuna 

so bila ta pojasnila sprejeta. 

Župan odpre razpravo. 
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Majda Kunčnik, res je, da je Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva na svoji seji govoril 

o tem predlogu, ki je v skladu z varčevalnimi ukrepi. Pogovarjali smo se, da se zmanjša 

število izvodov in so bili argumenti za to na mestu.  

Milan Kuri, časopis je namenjen temu, da so ljudje informirani. Najhuje pa je to, da je ta 

časopis  zato, da se s tem blati nekoga drugega in ko to ljudje berejo, potem temu tudi 

verjamejo. In na podlagi tega je bil postavljen na prestol. Sedaj pa se ukinja, da ljudje ja ne 

bodo vedeli, kaj se je dogajalo pred dvema mesecema. To se mi zdi, kot ena taktična poteza, 

kot je to bilo pred štirimi leti, da je vaša stranka v vsaki številki imela svoj članek, v katerem 

se je blatilo ime nekoga drugega. Bilo bi pa tudi v redu, če bi posneli kakšno sejo manj in bi 

na takšen način privarčevali kakšen euro. 

Župan, da je komplet informiranje v lanskem letu znašalo 50.000 EUR, v letošnjem letu se bi 

ta sredstva zmanjšala za 15.000 EUR. 10.000 na strani časopisa Občan in 5.000 EUR na strani 

kabelske televizije. Ko je seja, dobijo občani najbolj svežo informacijo. Časopis ni bil v lasti 

nikogar, najmanj pa ne opozicije. Zraven našega časopisa, bi se moralo spremljati vse druge 

informacije na drugih medijih, kjer se je vršil napad na štiri svetnike. Pa ne bi dalje o tem 

razpravljali. 

Elizabeta Fras, jaz bom podprla ta predlog, saj smo s sprejemom proračuna tudi to sprejeli. 

Glede metanja polen pod noge, vsak lahko prelista časopis Občan, prebere pa tisto, kar ga 

zanima. O naših sejah se poroča tudi v Štajerskem tedniku. Mogoče bi tudi, kakšno prireditev 

posneli manj, saj bi mogoče na takšen način ljudi prepričali, da bi prihajali na prireditve. 

Takšna obvestila o prireditvah, predlagam, da bi se objavila na zadnji strani časopisa Občan. 

V zadnjem času sem z sedanjim časopisom Občan zelo zadovoljna. 

Branko Horvat, jaz mislim, da zmanjšamo na šest številk in če se bo pojavilo več gradiva ne 

bo problem, če se bo to objavilo in bo tako časopis na kakšni strani več. Podtikanje, če boste 

Občane malo pogledali za nazaj in boste pogledali sodbe na sodišču, boste ugotovili, da niso 

bile samo laži. 

Majda Kunčnik, kvaliteta Občana se zagotovo ne bo zmanjšala. Občana še vedno jemljem, 

kot zelo pomemben medij, kar pa se tiče pisanja člankov takšnih in drugačnih. Rekla bom 

takole, da navadni občani nismo morali drugače povedati svojega mnenja in smo na takšen 

način lahko povedali svoje mnenje. 

Ker ni bilo več razprave, je Župan na glasovanje naslednji sklep. 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o spremembi Odloka o izdajateljstvu javnega 

glasila Občan po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

 Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o spremembi Odloka o izdajateljstvu javnega 

glasila Občan v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
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Ad. 6.  Razrešitev članice uredniškega odbora javnega glasila Občan 

Župan, pogovarjal sem se z urednikom in ga. Nado in smo ugotovili, da obstoječe število 

članov zadostuje. Urednik mi je zagotovil, da lahko s temi člani zagotovi isto ali pa boljšo 

kvaliteto časopisa. Pa prosim ga. Uršo, da poda razlago te točke dnevnega reda. 

 

Urša Zver, Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanje je obravnavala odstopno 

izjavo ga. Nade Zupanič in predlaga Občinskemu svetu, da sprejme naslednji sklep: z mesta 

članice uredniškega odbora javnega glasila Občan se razreši Nada Zupanič, Jiršovci 68b, 

Destrnik. T sklep začne veljati naslednji dan po sprejemu na občinskem svetu in se objavi v 

Uradnem vestniku občine Destrnik. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 6 

 Z mesta članice uredniškega odbora javnega glasila Občan se razreši Nada Zupanič, 

Jiršovci 68b, Destrnik. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po sprejemu na občinskem svetu in se objavi v Uradnem 

vestniku Občine Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

 

Ad. 7.   Razrešitev člana nadzornega odbora Občine Destrnik 

Urša Zver, Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja je obravnaval odstopno 

izjavo z mesta člana Nadzornega odbora in predlaga Občinskemu svetu v sprejem naslednji 

sklep: Z mesta člana nadzornega odbora Občine Destrnik se razreši Franc Selišek, Drstelja 

36c, Destrnik. Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na občinskem svetu. 

  

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 7 

 Iz mesta člana nadzornega odbora Občine Destrnik se razreši Franc Selišek, Drstelja 36c, 

Destrnik. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na občinskem svetu. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 8.  Seznanitev s sklepi sprejetimi na skupščini družbenikov Term Gaja d.o.o. in 

imenovanje novega direktorja družbe 

Župan, dne 12. 2. 2015 je bila v hotelu Mitra sklicana skupščina podjetja Terme Gaja.  

Skupščino je sklical direktor, ki je predhodno podal odstopno izjavo. Na skupščini so bili 

prisotni zraven mene še direktorica občinske uprave, pravnica Nina Lozinšek, Aleksander 

Dolenc, Miran Čeh, Peter Emeršič in odvetnik Alič Tomaž, ki je skupščino tudi vodil. Seja je 

potekala čisto normalno, pri predlaganem dnevnem redu je prišlo do spremembe, katerega 
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sem predlagal jaz. Sprejeto je bilo, da se g. Čeha ne razreši, ampak odpokliče. Z odpoklicem 

je še vedno odgovoren za poslovanje podjetja do 12. 2. 2015. Za novega direktorja je bil 

imenovan Aleksander Dolenc iz Levanjcev. G. Čeh in g. Dolenc sta v dogovoru, da si v roku 

15 dni predata komplet dokumentacijo. Verjetno bo novi direktor zahteval revizijo 

poslovanja. Mene osebno je zanimal podpis sporazuma, da bi naj novi lastniki vložili 450.000 

EUR in v zvezi s tem nisem dobil nobenega pojasnila, ko bom v zvezi s tem dobil kakšno 

informacijo vas bom obvestil. Vsem nam, pa je v interesu, da se tu zadeve peljejo naprej. V 

naslednjem mesecu bi naj prišlo do sestanka z novimi lastniki iz Rusije in če bo prišlo, vas 

bom o tem obvestil in dal poročilo na naslednji seji občinskega sveta. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, pohvala celotnemu občinskemu vodstvu, da ste izbrali človeka, kjer je premagala 

stroka nad politiko. Saj je Aleksander Dolenc strokovnjak na tem področju in pri pridobivanju 

sredstev. Novemu direktorju želim uspešno delo in da bi na koncu mandata prerezali tudi 

kakšno vrvico. 

 

Župan, ker druge razprave ni, bi to točko dnevnega reda zaključil in pri tej točki ne bomo 

sprejeli nobenega sklepa, saj je to samo seznanitev. 

 

Ad. 9.  Pobude in vprašanja 

Nada Zupanič, kako daleč je z ureditvijo pločnika na Ojstrovcu? Približuje se čistilna akcija, v 

katero so vključene vse vasi in udeleženci čistilne akcije ne radi gredo na malico v Destrnik. 

V Jiršovcih sem lani sama šla po malico v Destrnik in smo potem imeli malico pri 

predsedniku vaškega odbora in smo tam posedeli in pokramljali. Letos sem se pogovarjala 

tudi s predsednico vaškega odbora Strmec, ki se tudi strinja, da bi imeli malice po vaseh. Zato 

predlagam, da bi se organiziralo tako, da kdor želi, da se mu malica pripelje v posamezno vas.  

 

Župan, že lani je bilo govora o tem. Vedno bolj smo zaprti znotraj svojih hiš in je to mogoče 

ena izmed možnosti, da se vidimo iz enega konca občine in drugega konca občine. Če pa 

boste to predlagali, pa bi se lahko dogovorili, da je pogostitev tudi po vaseh. Za čistilno akcijo 

pa je odgovoren g. Horvat Branko. Čistilna akcija se planira v drugi polovici meseca marca. 

 

Darinka Ratajc, izvedba pločnika v letošnjem letu ni planirana. Problem, pa je v lastništvu in 

to še ni urejeno. 

 

Župan, enkrat sem se pogovarjal o tem z lastniki in so mi nekako dali zeleno luč. S tem, da 

moramo vzeti en del vinograda. 

 

Nada Zupanič, sedaj je ograja okrog pokopališča, ljudje bi radi imeli vrata, da bi lahko 

prihajali od spodnje strani na pokopališče. 

 

Župan, bomo tudi to uredili. 

 

Majda Kunčnik, danes smo lahko opazili, da so na vrtcu vgrajevali okna. Rada bi povedala, da 

se trudimo, da bi se v vrtec vpisalo čim več otrok in smo vzgojiteljice pripravile tudi srečanje 

z otroci, ki še niso vključeni v vrtec. 

 

Župan, v mesecu marcu je predviden spet eden od ogledov investicije, kjer vam bo projektant 

sam tudi povedal o celotnem poteku investicije. 
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Branko Horvat, glede čistilne akcije, sestanek s predsedniki vaških odborov je predviden v 

začetku marca, kjer se bomo dogovorili o samem poteku čistilne akcije. 

 

Elizabeta Fras, ko hodim na prireditve po drugih občinah, opažam da imajo zelo lepe panoje 

za razstave. Ali je kakšna možnost, da bi takšne panoje nabavili tudi za Volkmerjev dom. 

Glede čistilne akcije, veliko ljudi ne rado gre h gasilskemu domu na malico in če prideš na 

malico pred gasilski dom, vidiš tudi kdo je čistil po posameznih vaseh. 

 

Župan, kar se tiče panojev za razstave, zadnji dve leti se zelo trudim, da bi Volkmerjev dom 

zaživel. Kar pa se tiče razstave, ki jo Društvo kmetic prireja okrog velike noči, pa je prav, da 

bi se najprej pogovorile tudi z g. Župnikom. 

 

Ad. 10.  Razno 

Bojan Potrč, jutri je v telovadnici turnir v odbojki, ki ga prireja Športno društvo Destrnik. 

Turnir bo potekal od 9. do 15. ure in ste vljudno vabljeni. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil.  

 

5. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 18.30 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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